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Hoffman: ' El Junior s'ha consolidat en el mapa de l'hoquei herba estatal i europeu'

El nou president del Junior, Marcos Hoffman, s'ha mostrat
orgullós del paper dels equips del Junior masculí i femení
d'hoquei herba després de quedar subcampions de lliga.
Hoffman destaca que el fet d'arribar a la final ha servit per
situar el club i la ciutat en el mapa estatal i europeu de
l'hoquei herba. El conjunt masculí disputarà la EHL, màxima
competició europea. 

Les frases més destacades de l'entrevista

Marcos Hoffman

'És una manera d'estrenar-me com a president agredolça. Però és una tasca de tots els que han treballat fins
avui'

L'afició d'hoquei del Junior està formada sobretot per jugadors i jugadores del club'

'En les següents setmanes parlarem amb els tècnics. Si ell vol, el Joan Vidal, té la continuïtat assegurada'

'L'afició d'hoquei del Junior està formada sobretot per jugadors i jugadores del club'

'Felicito de tot cor al Roger Pallarols per la gran temporada que ha fet amb el Junior masculí'

Roger Pallarols

'El club i l'equip han fet un pas endavant aquesta temporada. Hem de valorar positivament tot el que s'ha fet'

'Estic orgullós del que han fet els meus jugadors aquesta temporada. Només disputar la final és un èxit, i estic
segur que hi tornarem'

'L'any que continuaré de nou a la banqueta del Junior'

'Tenim l'opció de jugar la temporada que a Europa. La gent segur que s'ha sorprès al veure el nom del Junior
classificat'

Noticia disponible a https://www.cugat.cat/diari/ent_esports/137457.html
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